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Soortenbeschermingsprogramma Antwerpse haven  -  Uitbreiding

Het Antwerps havengebied is een belangrijk leefgebied voor Europese bedreigde dier- en 
plantensoorten. Grote delen ervan zijn ingekleurd als Speciale Beschermingszones 
(SBZ’s) onder de Europese Vogel- en Habitatrichtlijn. Op het eerste zicht kan dit een 
bedreiging vormen voor de economische leefbaarheid van de bedrijven die in deze zone 
gevestigd zijn, ware het niet dat reeds in 2000 het Havenbedrijf, de Maatschappij 
Linkerscheldeoever en Natuurpunt de handen in elkaar sloegen om economie en natuur 
te verzoenen. Uiteindelijk mondde deze samenwerking uit in een 
soortenbeschermingsprogramma (SBP). 

De proactieve natuurbeschermingsmaatregelen die zijn opgenomen in het SBP getuigen 
van een duurzame langetermijnstrategie voor havenontwikkeling en zijn een primeur in 
Europa. De revolutionaire aanpak wordt door verschillende landen als good practice 
omschreven en leverde de haven van Antwerpen de Environmental World Ports Award 
2013 en de IAPH Environmental Award op. 

Zowel de natuurontwikkeling binnen het havengebied als de ontwikkeling van 
natuurkernen buiten het havengebied zorgen ervoor dat de Antwerpse haven tegemoet 
komt aan het Vlaamse Soortenbesluit en de Europese Vogel- en Habitatrichtlijn. 

De evaluatie van het SBP in de Antwerpse Haven is bijzonder positief.

Overweegt de minister in dit kader de ontwikkeling van bijkomende SBP’s in de andere 
Vlaamse havengebieden en in een ruimer kader, in alle gebieden waar de economische 
leefbaarheid van bedrijven en het soortenbehoud met elkaar in conflict dreigen te raken?
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Het soortenbeschermingsprogramma (SBP) Antwerpse haven is van toepassing sinds mei 
2014. Het is vandaag dan ook nog te vroeg om al een grondige evaluatie te maken of 
over de behaalde resultaten te communiceren met de andere havens. De eerste signalen 
zijn positief. Aan het Agentschap voor Natuur en Bos heb ik gevraagd de wenselijkheid 
en de noodzaak van een gelijkaardig initiatief bij de havens van Zeebrugge en Gent na te 
gaan.

Het is ook van belang te wijzen op de noodzakelijke afstemming bij de opmaak en 
evaluatie van gebiedsgerichte SBP’s met de programmatische aanpak van de SBP’s per 
soort, zoals ik op 21 oktober 2014 heb toegelicht in mijn antwoord op de vraag om uitleg 
nr. 280.
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